

陳瑞祺(喇沙)書院
九龍何文田常和街四號
電話：二七一八一七五
傳真：二七六二一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,
KOWLOON, HONG KONG.
TEL : 27118175
FAX : 27621550

Circular No.: 19077

16th April, 2020

Dear Parents/ Guardians,

2020 HKDSE examination commences in late April

The Hong Kong Examinations and Assessment Authority (HKEAA) announced on 15th April, 2020 that the 2020 Hong Kong Diploma of Secondary Education Examination written examinations will commence on 24th April 2020.

The revised admission forms will be distributed to students on 20th April, 2020. To avoid crowds and safeguard students' health, students should collect the revised admission forms from the General Office according to the following schedule. Students should not gather and arrive in groups when collecting their admission forms.

6A	0930 – 1100
6B	1100 – 1230
6C	1330 – 1500
6D	1500 – 1630

When taking the examinations, students must present both the revised admission forms and the original admission forms for check-in and identification.

The HKEAA also announced that certain components of the Physical Education (PE) practical examination will be cancelled. Students still have to sit the individual basic skills assessment of Physical Activity 1 and Physical Fitness. Weighting of the PE practical examination remains at 40% of the subject, with Physical Activity and Physical Fitness each carrying 20%. Our PE department has informed students concerned of the details already.

Attached please find the press release of the HKEAA (dated 15th April, 2020). Students should pay attention to the contingency and precautionary measures listed in Annex 1 of the press release. Parents and students should check the latest information on the HKEAA website.

For enquiries, please do not hesitate to contact the General Office at 2711 8175.

Yours faithfully,

Lee Ting Leung
Principal



陳瑞祺(喇沙)書院
九龍何文田常和街四號
電話：二七一—八一七五
傳真：二七六—一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,
KOWLOON, HONG KONG.
TEL : 27118175
FAX : 27621550

19077

敬啟者：

2020 年香港中學文憑考試 4 月底開考

香港考試及評核局(考評局)於 2020 年 4 月 15 日公布，2020 年香港中學文憑考試筆試將於 2020 年 4 月 24 日起舉行。

學校將於 2020 年 4 月 20 日向學生派發更新的准考證。為減少人流保障學生健康，各班學生應按下列時段到校務處領取更新的准考證。學生不應聚集或相約一起回校。

6A	0930 – 1100
6B	1100 – 1230
6C	1330 – 1500
6D	1500 – 1630

學生應考時須同時帶備更新及原來的准考證，供考務人員檢查及核實身分。

考評局亦公布取消部分體育科實習考試項目。所有考生仍需參加球類項目的個人基本技巧考核和體適能考核。實習考試佔體育科分數比重維持在 40%，體育活動和體適能則各佔 20%。學校體育科已通知受影響學生有關詳情。

隨函附上考評局於 2020 年 4 月 15 日發出的新聞稿。學生應注意附件一內有關在試場實施的預防措施及應變安排。家長和學生應留意香港考試及評核局網頁上最新資訊。

如有疑問，歡迎致電校務處查詢(電話 2711 8175)。

此致

中六級家長

陳瑞祺(喇沙)書院校長
李丁亮 啟

2020 年 4 月 16 日